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De gemeente moet alvast voorbereidingen 
treffen voor toekomstige woningbouw 
De fractie van PvdA Westerveld wil dat de gemeente 
verschillende locaties alvast geschikt maakt voor de bouw van 
woningen voor starters, senioren en kleine gezinnen. Er is voor 
hen behoefte aan meer woningen. Het gaat de fractie vooral om 
duurzame en energiezuinige huur- en koopwoningen in het lagere 
segment. Een motie van deze strekking is door de gemeenteraad 
van Westerveld aangenomen. Lees er hier meer over 

Inbreng tijdens behandeling van de 
Voorjaarsnota Westerveld 
Woningbouw, bezuinigingen, verhoging OZB, maar ook de 
gevolgen van de coronacrisis en de opgelaaide discussie over het  
racisme. Deze en andere onderwerpen werden tijdens de 
behandeling van de Voorjaarsnota van Westerveld naar voren 
gebracht door Jan Puper, voorzitter van de PvdA-fractie.  
Hij maakte duidelijk dat er wat de fractie betreft niet bezuinigd 
mag worden op het armoedebeleid, WMO, jeugdzorg en de 
Cultuurcoach.  
Lees hier zijn volledige inbreng in eerste termijn 
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Over ‘BERICHTEN'  
 

Eens in de maand brengen wij u 
op de hoogte van de 
belangrijkste onderwerpen, 
waar fractie en bestuur van 
PvdA Westerveld zich mee 
bezig houden.  
 

Voor vragen en opmerkingen 
over fractieaangelegenheden 
kunt u mailen naar Chrisstien 
Dollekamp of haar bellen op 
(06) 53 85 13 51.  
 

Voor vragen en opmerkingen 
over bestuursaangelegen-
heden kunt u mailen naar Fenna 
Leibbrand of haar bellen op 
(0521) 59 00 87.  

Ledenvergadering op 
7 juli in de Veldkei  
 

Voor het eerst sinds het 
uitbreken van de coronacrisis  
beleggen we op 7 juli een 
ledenvergadering in de grote 
zaal van de Veldkei. Daar is 
meer dan genoeg ruimte om 
anderhalve meter van elkaar 
plaats te nemen.  
Een peiling vorige maand onder 
de leden wees uit dat van de 12 
die hun mening gaven, er 10 
vóór een vergadering waren, 
waar men bij aanwezig kan zijn.  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Meten=Weten op bezoek bij fractie 
Ook de fractie komt sinds kort weer bijeen om te vergaderen.  
Tijdens de vergadering van 22 juni schoven Henk Baptist (rechts 
op de foto) en Guido Nijland van de Vereniging Meten=Weten 
aan. Zij gaven op verzoek van de fractie een toelichting op en 
beantwoordden vragen over het recente rapport over het 
onderzoek naar de aanwezigheid van bestrijdingsmiddelen in vier 
Natura 2000 gebieden in Drenthe.  
 
Jan Puper sprak zijn grote waardering uit voor de inzet van 
Meten=Weten om te laten onderzoeken welke stoffen in 
natuurgebieden voorkomen, die er niet in thuis horen. 

Op de agenda van de ledenvergadering 
van 7 juli 2020 
Naast de gebruikelijke jaarverslagen van bestuur en fractie 
komen aan de orde: 

• Een tussenbalans van wat er halverwege de raadsperiode al 
gerealiseerd is van ons verkiezingsprogramma en wat er van 
resteert voor de ‘tweede helft’ van de raadsperiode 

• Vragen die de leden hebben over onderwerpen die recent in de 
raad en/of de fractie besproken zijn 

• Een kort overzicht van de stikstofproblematiek, door Albert 
Fopma, deskundige op dit gebied 

• De te volgen weg na het mislukken van de fusiegesprekken met 
PvdA De Wolden en PvdA Meppel. 

• Afscheid van Derkien Wiedijk.

�2

Aan de leden die de 
BERICHTEN op papier 
ontvangen  

 

Een deel van de bijlagen bij de 
agenda heeft u al begin maart 
ontvangen, toen wij de stukken 
voor de - afgelaste - 
ledenvergadering van 16 maart 
bij u hebben bezorgd.  
 
Bij de agenda voor de 
vergadering van 7 juli behoren 
ook enkele nieuwe bijlagen.  
Wanneer u de vergadering in De 
Veldkei bij wilt wonen, zijn daar 
enkele kopieën van de bijlagen 
beschikbaar.  
Wilt u de bijlagen thuis 
ontvangen, dan kan dat ook. Belt 
u daarvoor Fenna Leibbrand, 
telefoon (0521) 59 00 87. Dan 
zorgen wij dat u ze ontvangt.  

Verkiezingsposters: 
nutteloze folklore?  
 

Tijdens onze bestuursvergadering 
op 1 juli kwam het nut van de 
verkiezingsposters ter sprake. 
Tijdens elke verkiezings-
campagne rukken vele partijen uit 
om hun posters op borden te 
plakken die door de gemeente 
zijn neergezet. Wij geloven er 
echter niet in dat deze posters 
iets uitmaken bij de keuze die 
kiezers maken. In het huidige 
medialandschap zijn er veel 
betere manieren om de kiezers te 
bereiken. Wat vindt u, zouden wij 
op moeten houden met het 
plakken van deze (dure) posters? 
En het vrijgekomen geld 
gebruiken voor o.a. goede 
advertenties in nieuw- of huis-
aan-huis-bladen?
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